

# RBHK

Restaurant · Bar · Café

informa markets

Where F&B Elites Meet  
餐飲菁英 匯聚於此

**2-4 SEP 2025**

HKCEC 香港會議展覽中心

**倒數 3 週，食品包裝展區亮點搶先看！**  
**3 Weeks to go! Unveil the Future of Packaging!**

RBHK 2025 將匯聚超過 300 個品牌，展示多個餐飲領域的創新產品與解決方案。展會的重點之一將聚焦於食品包裝的新趨勢，呈現多款結合功能性與可持續性的設計；當中更有展商產品申請了專利設計，展現市場潛力與品牌競爭力。立即查看以下精選產品，預先一睹包裝革新的亮點！

RBHK 2025 will feature over 300 brands, showcasing innovative products and solutions across various F&B sectors. One of the highlighted areas will focus on next-gen packaging trends, where functionality meets sustainability. Some products even feature patented designs—showcasing strong market potential and brand value. Check out now and see what's shaping the future of F&B packaging!

## 焦點產品 Highlighted Products



[溢誠製品有限公司](#)  
[Earnest Packaging Limited](#)

以火鍋造型的小食杯設計巧妙，可同時盛載飲品與小食，讓顧客單手輕鬆享用！不論是音樂節、戶外市集或快餐外賣，都能帶來更方便的用餐體驗。杯身採用紙製環保材質，兼顧實用與永續，餐廳可印上品牌設計，讓包裝更具個性。

The hotpot-style snack cup is designed to hold both a drink and snack in one hand! Whether at music festivals, outdoor markets, or takeaway counters, it's an ideal solution to elevate customer experience. Made from eco-friendly paper and customizable with your branding, it's a smart blend of function and style.



[Vegware Hong Kong Limited](#)

5 色甜點小匙以永續來源紙張配合水性塗層壓製而成，適用於甜品或任何試食活動，使用後可與廚餘一同回收，轉化為堆肥物料，減少廢物。

Made from sustainably sourced paper with a water-based coating, these spoons are sturdy enough for frozen treats and fully compostable with food waste—helping reduce landfill waste.

**立即登記成為買家**  
**Register as Visitor**

Organiser:

Informa Markets

Discover more:



informa  
markets

17/F, China Resources Building,  
26 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong

+852 3709 4981

visit@rbhk-ga.com

[www.RBHK-GA.com](http://www.RBHK-GA.com)

Follow us:

[f](#) [@](#) [in](#) RBHKGGA